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23. 2. 202423. 2. 2024

Celý dnešní den jsme strávili 
cestou do Bragy. Vzhledem k tomu 
že se nic moc nestalo tak nemám 
žádné fotky. Ale v letadle jsem 
viděl film Heat který byl celkem v 
pohodě



24. 2. 202424. 2. 2024

Dneska jsme byli na výletě po 
Braze a okolí. Vyrazili jsme v 10:00 
což bylo celkem náročné protože 
jsme šli spát v 3:00

Vodopád na který jsme narazili při 
procházce na bom Jesus

Brána v Braze

Bom jesus



25. 2. 202425. 2. 2024

Dnešní den jsme jeli na výlet do Porta, celý 
den nám ale pršelo, tak jsme se jen projeli 
lodí, podívali jsme se na portské víno a pak 
šli na oběd. Slyšel jsem že portské víno je 
dobré, ale nevím, na školní akci nemůžu pít 
:). Co ale vím je že oběd dobrý byl. Jinak ale 
nic moc kvůli deště. Neztrácíme však naděje 
protože v pondělí už má být pěkně a tak 
určitě do Porta ještě zajedeme.

výloha s portským na které jsme se dívaliPanorama u mostu



26. 2. 202426. 2. 2024

Dneska ráno jsme byli na procházce po 
Braze protože jsem zbytek donutil, 
vyfotil jsem pár fotek a společně jsme 
našli strom s mandarinkami které jsme 
vzali (byly na parkovišti takže to snad 
bylo legální). Potom jsme šli na oběd. 
Po obědě jsme šli do práce. Firma pro 
kterou pracuju zatím vypadá hodně 
dobře. Budu pracovat na projektu s 3D 
grafikou. Jediná vada na krase byla ze 
jsme se zasekli ve výtahu, avšak i výtah 
se na konec rozjel a vše bylo v pohodě. 
Avšak v budoucnu neplánuje jezdit 
výtahem. Před večeří jsme ještě stihli 
lezeckou stěnu a to me celkem bavilo, 
ale boli mě teď ruce jak píšu :(((

Mandarinka utržená ze 
stromu

My u stěny

Fotka 



27. 2. 202427. 2. 2024
Dneska měl být první produktivní den v 
práci avšak bohužel nám ráno napsali 
portugalci že se o chvíli zpozdí. To jsme 
ještě nevěděli že portugalská chvilka 
může být v rozmezí 5-60 min. Do práce 
jsem tedy přišel o hodinu později, 
vskutku dobrý první dojem. Avšak 
Portugalským kolegům to nevadilo takže 
pohoda. V práci mi přiřadili projekt na 
kterém budu dělat, budou to mockupy 
což zní dobře. Taky mi představili 
mojeho kolegu João který se mnou bude 
dělat. Je to vysokoškolák který v HUNDu 
taky dělá praxi a vypadá jako celkem 
frajer. Po práci jsme přišel znavený na 
hotel tak jsem si koupil kafe a 
portugalský dezert. Potom jsme nic moc 
nedělali a po večeři jsme šli do obchodu 
a tam jsme koupili papáju. Ta byla vcelku 
pochybná avšak snědli jsme ji tak jako 
tak.

Já s úlovkem z obchodu

Večerní Braga 

Zastávka kde jsem 
čekal



28. 2. 202428. 2. 2024

Dneska jsem v práci začal pořádně 
dělat na mockupech s kolegou, zjistili 
jsme že nejlepší proces bude udělat 
vše ve 3D. Byl jsem ale trochu 
překvapen z Portugalských pauz na 
oběd které trvají hodinu. Stihl jsem 
oběd (byl trochu suchý řízek, ale 
nestěžuju si, darovanému koni na zuby 
nehleď nebo tak něco), kafe, zákusek a 
ještě se ztratit po cestě zpět. Po těžké 
práci jsme šli do Bragy otrhat náš starý 
známý mandarinkový strom. Ještě 
jsme se prošli, nakoupili a po cestě 
zpět jsme si dali kebab, byl fakt dobrý, 
možná i lepší než v ČR, dávám 8.5/10. 

Trochu suchý řízek

Tohle stálo 2 eura? úžasné 

Odpolední Braga zalitá 
sluncem



29. 2. 202429. 2. 2024

Dnešek byl vcelku klidný, ráno sice 
počasí nevypadalo dobře, ale do 
odpoledne se vyčasilo. V práci jsem 
modeloval věci které mi přiřadili a 
pak jsem se dal do řeči se svým 
kolegou který mi doporučil 
restaurace na slavné portugalské 
tousty Francesca. Na oběd jsem měl 
lasagne a pak jsem si ještě stihl 
skočit na zmrzlinu do mcdonaldu. 
Po práci jsem se věnoval školním 
povinnostem, byl jsem na meetu z 
ČJ, paní Šeligové to udělalo radost :). 
Na večeři jsme teda šli na ten toast, 
byl fakt výborný.

Nejsmutnější citronovnik v 
Braze



1. 3. 20241. 3. 2024

Dnešek byl zase v celku deštivý. 
Takže jsem zašel do práce kde 
jsem modeloval nějaké 
krabičky, kolegové mě chválili 
že to vypadalo dobře B-). Po 
cestě na oběd jsem zmokl a ani 
jsem si kvůli toho nestihl koupit 
kávu což je v celku smutné. 
Potom kolem 3 k nám do práce 
zavítala paní Pečtová a ptala se 
Maria jak mi práce jde, on říkal 
že v pohodě. Na večeři jsme 
měli kebab a jinak se asi nic 
nestalo.

Ja v práci

Ja si čistím zuby s knirovym 
filtrem



2. 3. 20242. 3. 2024

Dneska pršelo tak jsme šli do obchodaku na Dunu 2, film byl dobrý, jen trošku škoda že jen 
anglicky s portugalskými titulky takže když mluvili jinou řečí tak to bylo jen portugalsky, moc 
jsem z filmu nepochytal upřímně. Ale film byl samozřejmě velmi pěkně natočen a tak. Na večeři 
jsme chtěli vyrazit do mexické restaurace ale k našemu velkému zklamání měli plno. Tak jsme šli 
na pizzu. 

Věc o které bych se ale rád rozepsal je portugalské MHD, použili jsme jej na cestu tam i zpět do 
obchodního domu. Po cestě tam jsme vyrazili samozřejmě tak, abychom byli na autobus včas. 
To jsme ale nevěděli že autobusy v Portugalsku mají defaultně zpoždění 1-20 min nebo 
nepřijedou vůbec. Náš autobus tedy úspěšně přijel po 20 min čekání, společně se stejným který 
přijel na čas. Jeli tedy 2 identické autobusy za sebou a ten za náma nás ještě po cestě předjel. To 
byla cesta tam, místo 20 min jsme jeli asi 50. Po cestě zpět to nebylo o moc lepší, na autobus 
jsme přišli přesně na čas, ale autobusák už se ani neobtěžoval přijet. Museli jsme tedy čekat na 
další, jiný. Věděli jsme, že na autobus musíme mávnout aby zastavil, když se tedy náš autobus 
blížil já jsem mávl a autobusák samozřejmě naši zastávku bez povšimnutí přejel. Když jsem to 
viděl začal jsem na něj znovu, teď už panicky mávat. Zase musím říct že jak to viděl něco 
zanadával, mávl a dupl na brzdy co to šlo. doběhli jsme teda po silnici k autobusu, poslechli si 
nadávky od řidiče že nevíme jak to tu funguje (I KDYŽ JSEM NA NĚJ MÁVAL PŘEDEM) a jeli. Musím
říct že MHD v Braze se vyhnu velkým obloukem a nikdo už mě tam nikdy neuvidí. Bolt vychází 
mnohem levněji a pohodlněji. V těchto chvílích rád spomínám na Ostravu s perfektním MHD. 



3. 3. 20243. 3. 2024

Dneska jsme byli na výlet v Aveiru, 
bylo tam pěkně, konečně svítilo 
slunko a tak. Měli jsme i jakousi 
dobrotu z vajec. Potom jsme šli na 
pláž, vykoupala se Vendy i její 
mobil :)

Dobrůtka



4. 3. 20244. 3. 2024

Dnešek byl zase rutinní záležitost, 
ráno snídaně, potom do práce kde 
jsem modeloval a textoval pár 
přívěšku a dalších věcí pro mockupy. 
Taky jsem dělal materiály papíru. jen 
při večeři se dostavila menší zrada. 
Kebab do kterého jsme chtěli zajít 
byl zavřený.... Tak jsem teda rychle 
našel jiný kebab v okolí a vydali jsme 
se na cestu. Když jsme došli, zjistili 
jsme, že kebab je zavřen, ale jakysi 
obchod s pizzou byl ještě otevřený. 
Dali jsme si teda pizzu, pan prodavač 
byl přátelský a dal nám slevu, cením. 
Pizza byla dobrá a tak



55. 3. 2024. 3. 2024

Dneska bylo celkem pěkně, v práci 
jsem skončil trošku později protože 
jsem pomáhal kolegovi s nějakými 
problémy na které narazil. Paní 
Pečtová nás dneska po práci pozvala 
na kávu a zákusek, za to moc díky🙏. 
Jen Honza nešel, škoda no. Potom jsme 
s Vendy šli do bankomatu aby se 
mohla podívat jak je bohatá. Pak jsme 
šli do pingu pro oběd a já jsem si 
koupil vodu a ledový čaj a sekuriták se 
mi smál že mám plné ruce :). Na večeři 
jsme byli znovu v mexické restauraci, 
bylo to dobré. Ještě že jsem udělal 
rezervaci protože restaurace byla 
uplně prázdná



6. 3. 20246. 3. 2024
Dnešek byl v pohodě, v práci jsem 
pracoval. Vymyslel jsem nový způsob jak 
bychom mohli dělat mockupy. Tak že 
rozdělíme render na jednotlivé passy a ty 
poté spojíme v photoshopu. Díky tomu 
budeme moct upravit barvy a světlo 
zůstane realistické. Po práci jsme se vydali 
do obchodu s bavlnkami (Vendy nás tam 
zatáhla). A potom jsme šli nakoupit ovoce. 
Na večeři jsme zamířili do restaurace. 
Tam jsme si chtěli dát meal deal za 7 eur 
ale pani nas odmítla ze je to obedove 
menu a smůla. Takže jsme si vzali z 
normálního menu, i to bylo dobré. Vendy 
bojovala s démony ve formě pojišťovny a 
tak nemohla, alespoň jsme ji teda vzali 
palačinky. Po večeři jsme vařili a vznikl z 
toho výborný ovocný salát (proto jsme 
kupovali to ovoce). 

Tohle jsem mel dnes na obed, bylo
vynikající

Proces tvorby salatu



7. 3. 20247. 3. 2024

Dneska bylo fakt špatné počasí 
celý den, v práci jsem pracoval, 
Vytvářel jsem prototypy 
jednotlivých scén ve kterých 
bychom pak mohli renderovat 
vše ať zachováme jakousi 
konzistenci.Jjak jsem odcházel 
tak pršelo tak moc, že jsem si 
zavolal bolta. Nabral mě jakýsi 
Brazilcec který byl v pohodě, 
pokecali jsme o Česku a pivu a 
tak. Potom jsme chilllovali na 
hotelu a na večeři jsme šli na 
kebab který je u Pingo Doce. Nic 
moc, ten u hotelu je lepší.

pochutina po obědě

fakt špatná fotka 
obědu, ale lépe to asi 
nešlo no.



88. 3. 2024. 3. 2024

Dnešek byl v pohodě, jen zase 
hodně pršelo. Ale alespoň v práci 
se mi dařilo, ukazoval jsem svůj 
projekt šéfovi a ten na to "This is 
much better than I expected" a 
zavolal cele studio ať se na to 
podiva. Protože jsem ale musel 
dodělat hodně věcí, odcházel 
jsem až kolem šesti. Taky jsem ze 
sefa dostal hodně tipu na jídlo a 
kam zajít. Určitě vyzkoušíme. Na 
večeři jsme potom šli do jedne 
americké restaurace a po cestě 
jsme hodně zmokli.

Práce Já moknu po cestě z práce

Společně mokneme po cestě na 
večeři

✨Za tohle to stálo✨ 



9. 3. 20249. 3. 2024

Pomalu se začíná dostavovat 
deprese z počasí, dneska zase 
pršelo celý den a tak jsme byli 
jen ráno vyprat a potom v 
obchodaku (coz si užila asi jen 
Vendy). Ja jsem nemel kavu 
ráno takže jsem byl vskutku 
znaven již kolem oběda. 
Potom jsme byli na kave 
(supr). A potom na večeři

Cool lego co jsem viděl v obchode (200 
eur)

Oběd



10. 3. 202410. 3. 2024

Dneska jsem byli ve městě Viana. Ze začátku 
jsem se trošku vyděsil protože s nám na 
výlet jeli poláci ale nakonec moc 
neotravovali.  Ve městě bylo celkem dobře, 
ze zacatku pršelo, ale potom se vyjasnilo. 
Podle Oleandra "After the rain comes the 
sun as we say in Portugal". Takže bylo na 10 
min pěkně a pak zas pršelo. Prošli jsme se i 
ve městě, to bylo pěkné a pak jsme šli k 
oceánu. Vendy už se ze zkušenosti ani 
nepřiblížila vodě a my pro jistotu taky ne. 
Prošli jsme se k nějakému majáku kde byly 
fakt velké vlny a pak jsme jeli domů. Za 
zmínku už stojí jen to že na večeři v Axisu 
polili Honzu polívkou což bylo celkem vtipné 
(pro mě, ne pro Honzu)



11. 3. 202411. 3. 2024

Dnešek si moc 
nepamatuju, byl jsem v 
práci, pak na kávě s paní 
plačkovou, byli jsme v 
podniku doporučeném v 
práci. Káva dobrá, jen mi 
trošku vadilo že vevnitř 
létali holubi. 

anonas, bylo to hodně sladké



12. 3. 202412. 3. 2024

Dneska bylo pěkně a v práci jsem ani moc 
dlouho nebyl protože jsme měli 
naplánovaný výlet do Porta. Takže jsem jen 
vyrenderoval pár mockupů, namapoval je a 
taky jsem z kolegů vytáhl tipy a šel jsem. Jeli 
jsme tam vlakem, zase byly problémy, ale 
už se nebudu rozepisovat :). Jak jsme 
dorazili tak jsme chtěli na pláž, ale to 
odpadlo protože to bylo hodinu a půl 
pěšky. Tak jsme jen pochodili po centru já 
jsem vyfotil pár fotek a tak. Potom jsme šli 
přes ten slavný most a v blízkém parku 
měla koncert cover kapela RHCP což jsem 
si opravdu užil, hráli pěkně. Pak jsme šli do 
restaurace doporučené v práci a tam jsem 
si dal jakési prego, vypadalo to bídně, ale 
chutnalo výborně. Taky tam měli "word 
famous chocolate cake" a možná měli 
pravdu týpci, fakt byl dobrý.

fakt to bylo dobré 😭

tomuhle frajerovi jsem hodil 
euro

Nejlepsi fotka vyletu 
na druhe strane ---->





13. 3. 202413. 3. 2024

Dneska bylo pěkně, jen v práci mě trošku 
bolela hlava a za krkem (z jizdy vlakem) 
tak to jsem si moc neužíval, ale oběd byl 
v pohodě a měl jsem aji zakusek. Po 
práci kde jsem skončil trošku později 
jsem šel na sraz s Patrikem a Vendy a 
potkali jsme se v centru u fontány, od 
tamtud jsme vyrazili najít krém na ruce 
pro Vendy a po cestě jsme se ještě stavili 
na zmrzlinu (Vendy tomu říká gelato 🤓) a 
koupili jsme si. Stálo to 4 eura, ale asi to 
stálo za to. Potom jsme ještě různě 
chodili po cetru, byli jsme na kávě, 
svačince a tak. Večeřeli jsme v anime 
restauraci z čeho byl Patrik i Vendy 
opravdu nadšeni, já s Honzu jsme se 
alespon dobře najedli. 

Tohle je Vendy



14. 3. 202414. 3. 2024

Dneska když jsem přišel do práce 
tak mě přehodili na úplně jiný 
projekt což mě trošku překvapilo 
protože mi zbývá jediný den. 
Potřebovali udělat rychle nějaké 
vizualizace obchodního domu 
který plánují rekonstruovat. Tak 
jsem se na to vrhl a reálně jsem to 
celé za jediný den stihl. Typci z 
toho byli hodně překvapeni a 
chválil mě což bylo super. Na 
večeři jsme potom šli do mexické 
restaurace a protože slavili výročí 
otevření tak rozdávali dezerty 
zadarmo což bylo super. Na jídlo 
jsem si dal enchiladas a pálilo to 
tak že jsem skoro brečel. Ale bylo 
to dobré tak jako tak.

Tohle jsem udělal 😎

Tohle hodně pálilo



15. 3. 202415. 3. 2024

Dnešek byl úžasný, měli jsme volný den, takže jsme ráno nakupovali suvenýry. Protože 
jsem velký workoholik tak jsem samozřejmě ještě šel do práce i když už jsem nemusel, dal 
jsem pokec s kolegama, zhodnotili moji práci (pozitivně), dali mi tipy co bych mohl zlepšit 
a na čem zapracovat a pak mě pozvali na oběd. Doporučili mi chobotnici kterou jsem 
nikdy neměl. Byla fakt dobrá. Na obědě jsme pokecali, Mario mi dal hodně rad jak funguje 
design a obecně to bylo fakt supr. Pak jsme se ještě vrátili a předal jsem dary, strašně jim 
chutnaly lázeňské oplatky. A pak mi ještě doporučili co bych měl vzít já. A pak se můj 
kolega ještě zmínil že byl řezník a že mi může dát jejich tradiční salámy. Opravdu frajer. Po 
práci jsme jsme ještě sháněli suvenýry, bral jsem portské a velice přátelský prodavač nám 
za koupi začal nalévat nějakou jeho pálenku. Nalil do nás skoro půlku flašky. Frajer 
opravdu. Potom byl farewell dinner od bragamobu který byl supr, potkali jsme tam i 
nějaké čechy

Ja a můj šéf Mario (borec)



16. 3. 202416. 3. 2024

Dneska jsem jeli vlakem do 
Lisabonu. Honza je opravdu 
šikulka a tak se rozhodl že 
vystoupí o zastávku dříve. Dojel 
tak boltem. Potom jsme si prošli 
město podle trasy co mi 
doporučili včera na obědě. Bylo 
to super, počasí pěkné dokonce 
jsme se i zpálil. Do hotelu jsme 
přijeli asi o půlnoci a ještě jsme 
balili.



17. 3. 202417. 3. 2024

Dneska odjíždíme, takže jsem celé ráno 
na pokoji brečel. Pak mi přinesl můj 
kolega z práce ty slíbené klobásy. Je to 
fakt frajer. Potom jsme ještě zaběhli do 
Pinga pro sváču a obídek a pak vyrazili 
na letiště. Přiletěli jsme celkem pozdě. 
A do Ostravy jsme dojeli ještě později. 
Erazmus jsem si opravdu užil, jsem rád 
za takovou příležitost. Chtěl bych 
poděkovat všem učitelům kteří to 
připravili a hlavně asi paní Holé že mě 
jednou u automatu ve škole 
přesvědčila ať jedu. Hodně jsem si to 
užil, dostal spoustu nových a 
praktických zkušeností a potkal super 
lidi. Děkuji moc všem ♥  

Fakt super fotka no




